

RINGKASAN SEBUTHARGA

Bil	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar seunit (RM)	Jumlah (RM)
A	<u>KEHENDAK PERMULAAN, SYARAT AM DAN KEPERLUAN DI TAPAK</u>				
1	Insuran-insuran yang berkaitan di dalam perkara No. 2 dalam syarat-syarat am Sebut Harga. 1.1 Pampasan Pekerja 1.2 Tanggungan Awam	L/S L/S	- -	- -
2	Membekal dan membukukan gambar 30 keping bersama 'softcopy' yang menunjukkan kemajuan kerja ditapak sebelum, semasa dan selepas kerja siap yang dilengkapi dengan tarikh mengikut keperluan dan arahan Pegawai Penguasa.	Bil	1 set
3	Bekal dan pasang papan tanda projek berukuran 1.2m x 1.0m seperti di dalam pelan / lukisan dilampiran	Bil	1
4	Pematuhan kepada syarat-syarat Am dan perkara yang berkaitan dengan sebutharga selain atau terkecuali yang telah dinyatakan didalam sebutharga.	L/S	-	-
5	Pemantauan Dan Penyeliaan yang bertanggungjawab dalam kerja-kerja ditapak.(Foreman)	L/S	-	-
6	Pembersihan dan kemas termasuk membaiki kerosakan sekiranya berlaku semasa dan selepas kerja-kerja dilaksanakan di tapak.	L/S	-	-
JUMLAH BAWA KE KOLEKSI (i)					

Bil	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar seunit (RM)	Jumlah (RM)
B	<u>KERJA-KERJA MENGECAT</u>				
1	Menyediakan pekerja, peralatan dan jentera serta bahan bagi menjalankan kerja-kerja seperti membasuh, menggosok, membaiki semula retak pada permukaan yang cacat atau mengikis pada permukaan yang hendak dicat dan menyediakan permukaan untuk disapukan sebanyak 2 lapisan cat asas jenis emulsi (warna putih) pada permukaan-permukaan berlepa pada bahagian dinding dalam dan luar bangunan sekolah pada Blok A dan Blok B termasuk tiang- tiang, rasuk dan siling dengan keluasan anggaran 1800 meter persegi dan lain-lain yang berkaitan menggunakan skylift / perancah (scaffolding) bagi kerja-kerja yang sukar dan tinggi seperti yang diarahkan oleh pegawai penguasa.	L/S	-	-
2	Kerja-kerja mengecat keseluruhan permukaan dinding bahagian dalaman dengan sapuan 2 lapis menggunakan cat jenis emulsi (berwarna) pada keseluruhan bahagian dalaman bangunan sekolah Blok A dan Blok B dengan keluasan anggaran 900 meter persegi dan lain-lain yang berkaitan menggunakan skylift / perancah (scaffolding) bagi kerja-kerja yang sukar dan tinggi seperti yang diarahkan oleh pegawai penguasa.	L/S	-	-
3	Kerja-kerja mengecat keseluruhan permukaan dinding bahagian luaran dengan sapuan 2 lapis menggunakan cat jenis tahan rintangan cuaca (weathershield) pada keseluruhan bahagian luaran bangunan sekolah Blok A dan Blok B termasuk tiang-tiang, verandah, anjung dan tangga dengan keluasan anggaran 900 meter persegi dan lain-lain yang berkaitan menggunakan skylift / perancah (scaffolding) bagi kerja-kerja yang sukar dan tinggi seperti yang diarahkan oleh pegawai penguasa.	L/S	-	-
JUMLAH BAWA KE KOLEKSI (ii)					

Bil	Keterangan Kerja	Unit	Kuantiti	Kadar seunit (RM)	Jumlah (RM)
4	Kerja-kerja mengikis dan menggosok licin permukaan besi jeriji-jeriji keliling, permukaan pintu dan tingkap, kerangka pintu dan tingkap, papan fascia, besi tangga serta lain-lain yang berkaitan pada bangunan sekolah di Blok A dan Blok B bagi mendapatkan permukaan yang sekata dengan menggunakan kertas penggosok atau lain-lain peralatan seperti yang diarahkan oleh pegawai penguasa. (anggaran keluasan : 700m ²)	M ²	700
5	Kerja-kerja menyapu 1 lapisan prime coat dan 2 lapisan cat kilat berasas damar alkayd sintetik A1,A2 pada besi jeriji-jeriji keliling, permukaan pintu dan tingkap, kerangka pintu dan tingkap, papan fascia, besi jerejak, besi tangga serta lain-lain yang berkaitan pada bangunan sekolah di Blok A dan Blok B seperti yang diarahkan oleh pegawai penguasa. (anggaran keluasan : 700m ²) Nota :- Pihak pemborong / kontraktor adalah diwajibkan untuk mengemukakan skim warna (colour scheme) jenis-jenis cat dan jenama cat yang diluluskan atau diiktiraf atau yang setara dengannya sepertimana yang dikehendaki oleh Pegawai Penguasa untuk kelulusan terlebih dahulu sebelum memulakan kerja-kerja mengecat dan sebagainya di tapak. Sebagai langkah kawalan kualiti, kerja-kerja mengecat haruslah diberikan jaminan kecacatan selama 5 tahun beserta Sijil Perakuan Jaminan yang dikeluarkan oleh pengeluar cat berkenaan.	M ²	700
JUMLAH BAWA KE KOLEKSI (iii)					